
ОТВОРЕНО ПИСМО ЧЛАНОВИМА ВИСОКОГ САВЕТА СУДСТВА 

 

У  петак  је  објављено  да  је  за  сутра,  26.  марта  2012,  заказана  седница 
Високог  савета  судства  на  којој  ће  се  одлучивати  о  мом  правном  леку  против 
одлуке првог састава ВСС да ми престаје судијска дужност. 

Постављам  питање  члановима  Високог  савета  судства:    Како  ћете,  када 
немате кворум,  донети закониту и правичну одлуку у мом случају?  

ВСС има 11 чланова и закон му налаже да одлуке доноси већином гласова 
свих чланова, што је 6. Укупан број чланова који би могли да гласају у мом случају 
је  5,  а  то  још  увек  није  већина  од  11.  Јасно  је  значи,  да  ВСС  нема  кворум  за 
одлучивање  у  мом  случају,  све  и  да  је  статус  професора  Димитријевића,  који  је 
известилац у мом случају, правно беспрекоран, а и даље није. 

Професор Димитријевић је трећи известилац који је одређен у мом случају. 
Други мој известилац био је судија Јакшић. Он је ухапшен 23.9.2011, пуштен да се 
брани са слободе тек пола године касније и још увек је суспендован, па не обавља 
своје дужности у ВСС. Први мој известилац била је судија Соња Видановић. Она је 
тражила своје изузеће у мом случају, па је њен захтев усвојен. 

Судија Видановић дакле, не може више да учествовује у било којој фази, па 
ни  у  доношењу  одлуке  у  мом  случају,  како  је  Пословником  ВСС  изричито 
прописано:  „Члан  који  је  изузет  не  може  учествовати  у  било  ком  поступку  или 
расправи која се односи на питање због којег је изузет“.  

Четири стара члана ВСС: председница Ната Месаровић, министарка правде 
Снежана  Маловић,  представник  Скупштине  Бошко  Ристић  и  представник 
адвокатуре Дејан Ћирић такође не могу да одлучују о правном леку против одлука 
коју су сами донели, јер никако не могу бити непристарни у таквој ситуацији. Да не 
би било:  кадија  те  тужи,  кадија  ти суди, наши политичари су се  тако и обавезали 
европским још у децембру 2010. 

Дакле,  када  четири  стара  члана  ВСС  не  могу  да  гласају  о  правилности 
сопствене  одлуке,  када  је  судија  Јакшић  суспендован,  када  судија  Видановић  не 
може да гласа у мом случају, онда остаје свега 5 чланова ВСС који би о мени могли 
да гласају. А то је недовољно. 
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